



敬啟者：本園現有下列 2 月份通告通知家長，請家長留意並按時跟進。

- (一) 變種病毒 Omicron 近日來勢洶洶，政府於 1 月 11 日宣布，幼稚園及小學本周五(14 日)起停止面授課，直至農曆年新年假期後。
故本園定於 2022 年 1 月 14 日至 2 月 9 日為農曆新年假期，2 月 10 日(星期四) 照常上課。請家長於假期內督促 貴子弟完成假期練習。

*有關復課安排及詳情，請留意教育局之宣佈及本校校網資訊。

- (二) 在停止面授課(2022 年 1 月 14 日至 1 月 28 日)期間，學校將於 EVI Garten 網上學習平台發放教學影片，讓家長陪同子女網上學習，並請穿著校服或運動服。
- (三) 原定 1 月 14 日 (星期五)賽馬會幼兒健齒計劃，因受疫情影響暫延，現安排於 2 月 18 日(星期五)進行，屆時牙科醫生到校為同意參加此項計劃之學生進行口腔檢查。
- (四) 原定 1 月 25 日(星期五)低班參觀陽光笑容小樂園，因受疫情影響取消。
- (五) 原定 1 月 29 日(星期六)舉行之家長會，因受疫情影響暫延，有關安排另行通知。
- (六) 2021-22 年度下學期將於 2022 年 2 月 14 日(星期一)開始。
- (七) 2 月份之學費，家長請於十號前親臨校務處或放入學生通告袋內繳交。校車生可放進每月派發之收費袋內，連同校車費一併繳交。
- (八) 2021 年 12 月 6 日至 2022 年 2 月 27 日為「陽光笑容新一代 2021-2022」家校護齒活動，請家長在家協助子女完成活動手冊，並於 2022 年 2 月 28 日交回校。
- (九) 2 月 15 及 22 日(星期二)為 K3「好德小孩計劃」活動小組，活動將安排於課堂內進行，故是日上下課照常。

此 致
貴 家 長 台 鑒

天后中英文幼稚園 (二校) 謹啟
二 零 二 二 年 一 月 十 三 日



Notice concerning February

13/01/2022

- 1) Variant virus Omicron is on the rise recently, the Government announced on 11th January (Friday) that kindergartens and primary schools will stop face-to-face teaching. The suspension will continue until the beginning of schools' Chinese New Year holidays. Lunar New Year holidays will be on 14th January, 2022 to 9th February, 2022. The school will resume on 10th February, 2022(Thursday). During the holidays, the parents need to encourage the children to finish the exercises. Thank you.

*Resumption arrangements and details, please visit the EDB announcement and webpage of our school.
- 2) Our school will provide teaching recording on EVI Garten e-learning platform during the period of school suspension, parents are required to accompany with your children during the class suspension. And then, please let your children to wear school uniform or sport uniform, thank you.
- 3) Original plan Jockey Club Children Oral Health Project will be held on 14th January, 2022(Friday). Affected by the Variant virus Omicron, the project will be held on 18th February, 2022(Friday).
- 4) K2 students will cancel the visitation about the Brighter Smiles Play Land on 25th January, 2022 (Tuesday).
- 5) Parent's day is on the 28th January, 2022 (Saturday) will be postponed and the arrangement will be notified later.
- 6) 2021-2022 second semester will start on the 14th February, 2022(Monday).
- 7) Whole day class students need to pay the school fee (February) before 10th of the month, you can come to school office to pay or put inside the notice bag. For students who take the school bus, it can also put the school bus bag inside the notice bag.
- 8) Brighter Smiles for the New Generation to "Love Teeth with Your Kids" is held on the 6th December, 2021 until 27th February, 2022. The parents need to help the children to finish the activities.
Please return the completed "**Little Healthy Fighter and Healthy Living Logbook**" to the class teacher by 28th February, 2022.
- 9) Good Character Show Program for K3 students will be held on 15th and 22nd February, 2022 (Tuesday). Activities are arranged during school time.